
 

Αθήνα, 4 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Οικονομικών 

Τον Υπουργό Υγείας 

Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Θέμα: Ένταξη των διασωστών του ΕΚΑΒ στους δικαιούχους της έκτακτης οικονομικής 

ενίσχυσης για την επιδημία του κορωνοϊού COVID-19 
   

  Όπως σημειώνεται σε επιστολή του Σωματείου Εργαζομένων ΕΚΑΒ της 26
ης

 Μαΐου 2020, οι διασώστες του 

ΕΚΑΒ δεν συμπεριλαμβάνονται στους δικαιούχους της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης προερχομένης από δωρεά του 

Κοινωφελούς Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος για τις παρασχεθείσες υπηρεσίες για την καταπολέμηση του κορωνοϊού 

COVID-19. Όμως οι εργαζόμενοι του ΕΚΑΒ συνέβαλαν μέχρι σήμερα, παρά τις παθογένειες του συστήματος Υγείας, 

τα μέγιστα στην αντιμετώπιση των περιστατικών του κορωνοϊού COVID-19. Παρά τα προβλήματα που υπήρχαν 

κυρίως σε Προσωπικό και Ασθενοφόρα, οι Διασώστες του ΕΚΑΒ υπερέβαλλαν εαυτούς για να αντεπεξέλθουν σε μια 

πρωτόγνωρη κατάσταση, αντιμετωπίζοντας καθημερινώς ακόμη και αδιάγνωστα περιστατικά και όντας οι πρώτοι που 

έρχονταν σε επαφή με τον πολίτη. Η αναγνώριση του έργου τους είναι καθολική, ενώ δέχονται τον δίκαιο 

χαρακτηρισμό των «ηρώων». Σημειώνεται επίσης ότι λόγω της αυτοθυσιαστικής προσφοράς τους, πολλοί διασώστες 

έχουν νοσήσει, ενώ άλλοι έχουν τεθεί σε κατ’ οίκον περιορισμό.    

 

Κατόπιν των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:  

Τι προτίθενται να κάνουν για να διορθωθεί αυτή η αδικία και να ενταχθούν στους δικαιούχους της έκτακτης 

οικονομικής ενίσχυσης προερχομένης από δωρεά του Κοινωφελούς Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος για τις παρασχεθείσες 

υπηρεσίες για την καταπολέμηση του κορωνοϊού COVID-19 οι διασώστες του ΕΚΑΒ που δίνουν τη μάχη στην «πρώτη 

γραμμή» του αγώνα, όπως και οι λοιποί υγειονομικοί υπάλληλοι;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 

Μαρία Απατζίδη 
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